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§ 141 2024/2 2024.2622 

Val av protokolljusterare

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen utser Anders Dahlgren (M) att jämte Helen Nilsson (S) justera dagens protokoll. 
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§ 142 2024/22 2024.2623 

Godkännande av dagordning

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner dagordningen för dagens protokoll med följande tillägg: 

- Ärende 2024/290 Nytt avtal Vimmerby Hockey
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§ 143 2024/288 2024.2636 

Ishallen - information om kostnadsbild för investeringar samt 
planering för beslut

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att sätta igång investeringar 
i ishallen motsvarande 5, 6 miljoner kronor. 

Kommunstyrelsen ger kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att vid sammanträde 10 september 
2024 återkomma med underlag hur finansiering eventuellt kan ske via omdisponering inom befintlig 
investeringsram alternativt behov av utökad investeringsram. 

Protokollsanteckning
Niklas Gustafsson (M) och Anders Dahlgren (M) samt Sven Weckfors (KD) avstår från att delta i 
beslutet. Nedanstående protokollsanteckning inkommer från Niklas Gustafsson (M):

Ärendet
Vid ett extra sammanträde för kommunstyrelsen 2024-05-29 fick kommunstyrelsens ledamöter 
information om kostnadsbilden för investeringar i ishallen med anledning av avancemanget till 
hockeyallsvenskan. Den totala kostnadsbedömningen för investeringen uppgår till 5,6 miljoner kr. 

Med anledning av det ekonomiska läget för kommunen kan ingen annan bedömning göras i nuläget än 
att finansiering bör ske inom befintlig investeringsram. Just nu pågår arbete med investeringar 2025 
där detta beslut kommer få påverkan på övriga investeringar som kommunen ser behov av att 
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genomföra. 

Ärendet gällande omdisponering inom investeringsram alternativ utökad investeringsram återkommer 
på första sammanträdet för kommunstyrelsen efter sommaren (10 september 2024).

Parallellt har dialog förts med Vimmerby hockey gällande omförhandling av hyresavtal. Detta ärende 
hanteras separat av kommunstyrelsen vid dagens sammanträde (ärende KS 2024/290).

 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att sätta igång investeringar 
i ishallen motsvarande 5, 6 miljoner kronor. 

Kommunstyrelsen ger kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att vid sammanträde 10 september 
2024 återkomma med underlag hur finansiering eventuellt kan ske via omdisponering inom befintlig 
investeringsram alternativt behov av utökad investeringsram. 
 
Niklas Gustafsson (M), Anders Dahlgren (M) och Sven Weckfors (KD) avstår från att delta i beslutet. 

Beslutsunderlag
KS 2024.2574 ARBETSMATERIAL information investeringar ishallen 240529

Beslutet skickas till
Kommunstyrelseförvaltningen 
Samhällsbyggnadsavdelningen
Ekonomiavdelningen
Utvecklingsavdelningen
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§ 144 2024/290 2024.2637 

Nytt avtal Vimmerby Hockey

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag

- att upprätta ett nytt avtal för Vimmerby hockey 
- att subventionsgraden i det nya avtalet skall vara 79 % baserat på kommunens totala kostnader 

för anläggningen i relation till föreningens nyttjande
- att det nya avtalet skall börja gälla 1 september 2024 med en avtalstid om 2 år.

Kommunstyrelsen beslutar att kostnaderna för utökad driftspersonal för återstående del av 2024 tas 
inom befintlig budget. För 2025 tas posten med i budgetarbetet. 

Protokollsanteckning
Niklas Gustafsson (M) och Anders Dahlgren (M) samt Sven Weckfors (KD) avstår från att delta i 
beslutet. 

Nedanstående protokollsanteckning inkommer från Niklas Gustafsson (M):

Ärendet
Vimmerby hockey har gått upp i Hockeyallsvenskan och detta innebär att kraven på anläggningen ökat. 
Svenska hockeyförbundet i samråd med TV4 och Hockeyallsvenskan har en hel del krav som skall 
uppnås på anläggningen. Anläggningen skall gå från Publikhall B till Arena enligt Svenska 
hockeyförbundets regelbok för anläggningar. Detta innebär att Vimmerby kommun behöver göra en hel 
del investeringar i anläggningen. Den årliga kostnader för Vimmerby kommun kommer att öka och ett 
nytt avtal behöver tas fram. Avtalet med Vimmerby hockey är uppsagt och gäller till och med den 2025-
04-30. För att investeringen i anläggningen ska kunna genomföras krävs att Vimmerby hockey och 
Vimmerby kommun komma överens om ett nytt avtal som börjar gälla 1 september i år utefter de nya 
förutsättningar som råder.  
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Vimmerby hockey betalar idag en hyreskostnad för ishallen på 441 tkr årligen. Vimmerby hockey 
bedöms nyttja ishallen cirka 50 % av ishallens öppettider, resterande del är det skolverksamhet, 
allmänhetens åkning eller privata bokningar. 

Vimmerby hockey betalar idag cirka 17 % av Vimmerby kommuns totala kostnader för ishallen 
inkluderat all drift, hyra, lokalvård med mera för den nyttjandetid på cirka 50 % som de har verksamhet i 
hallen. 

Med denna subvention så ligger Vimmerby hockey lite lågt om man jämför för övriga stora kommunala 
idrottsanläggningar som hyrs av våra föreningar (stora idrottshallar och Arena Ceos).

Föreningarna betalar generellt mellan 17-29% av kommunens totala kostnader för våra ”stora 
anläggningar”. Detta innebär att Vimmerby kommun har en subvention på mellan 71-83 % av 
kostnaderna för hyran på kommunala anläggningar. Detta ligger i paritet till idrottsanläggningar i övriga 
Sverige. 

För att jämna ut och skapa mer lika förutsättningar för föreningar som hyr in sig på kommunala 
idrottsanläggningar bör denna subventionsgrad justeras för Vimmerby hockey i relation till vad som är 
en hanterbar nivå för föreningen. 

För att få en långsiktig och hållbar situation för Vimmerby hockey, oavsett divisionstillhörighet, föreslår 
utvecklingsavdelningen att subventionen i det nya avtalet skall vara 79 %, istället för dagens cirka 83 %. 
 

Förslag till beslut
Att ge utvecklingsavdelningen i uppdrag att upprätta ett nytt avtal för Vimmerby hockey 

Att subventionsgraden i det nya avtalet skall vara 79 % baserat på kommunens totala kostnader för 
anläggningen i relation till föreningens nyttjande

Att det nya avtalet skall börja gälla 1 september med en avtalstid om 2 år

Kommunstyrelsen beslutar att kostnaderna för utökad driftspersonal för återstående del av 2024 tas 
inom befintlig budget. För 2025 tas posten med i budgetarbetet. 

Niklas Gustafsson (M) och Anders Dahlgren (M) samt Sven Weckfors (KD) avstår från att delta i 
beslutet. 
 

Beslutsunderlag
Nytt avtal Vimmerby Hockey dok id 277643
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